
                                                                  Zápisnica napísaná 

                                       na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                                  konané dňa 9. 11. 2017 

 

Prítomní: 

Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina 

BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H, Zdeněk 

PITLIAK,  Zdenko R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina 

TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Ospravedlnení:                          -    

 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 12 poslancov 

/p. Kamas prišiel pozdejšie/ a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Bc. Ján SKÝPALA 

                                                                           2. Matej ALBERT 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Bc. Ján Skýpala a Matej Albert?    

12 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

1. MUDr. Radovan BANÍK 

2. Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

3. Mgr. Lenka SOJKOVÁ 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

12  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

 

PROGRAM: 

1. Správy  o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

2. Návrh Dodatku č. 2 Všeobecne záväznému nariadeniu č. 3/2012 o  rozhodovaní o výške 

príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

3. Správa o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 

4. Správa o stave ŽP 

5. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých v návrhu vyhlásenia 

verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy na predaj pozemkov pod radové garáže 

na Ul. 13.januára v Poltári – 2. Kolo 

6. Kúpa pozemkov na Lúčnej ulici od Mgr. Dáši Miklovej a Kvetoslavy Pozníkovej 

7. Predaj mestského pozemku pre Annu Obročníkovú  

8. Zmena rozpočtu RO 14-25 

9. Dodatok č. 11 k Zásadám hospodárenia mesta 

10. Dodatok č. 12 k Zásadám hospodárenia mesta 
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11. Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2016 

12.Dodatok č. 3/2017 k VZN č. 6/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

13. Správa o postupe realizácie VZN mesta o dani z nehnuteľnosti, ostatných daní a poplatkov 

ako zdroj príjmu  

14. Prenájom nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby  v Poltári – GoTelecom s.  

r. o. 

15. Rozšírenie prenájmu nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby v Poltári – 

FLOWER expres s. r. o.  

16. Správa o výsledkoch kontroly bežných príjmov – za užívanie verejného priestranstva za 

rok 2016 a I. polrok 2017  

17. R ô z n e - návrhy   

18 Diskusia - interpelácia 

19. Záver 

 

-P. Štefančík požiadal o vystúpenie k bodu č. 4: Správa o stave ŽP 

-Bc. Skýpala navrhol doplniť do bodu č. 8 RO č. 26, 27 

 

Hlasovanie: Kto je za predložený návrh doplnený o tieto dva ďalšie návrhy? 

12 za                                          - proti                                                    - sa zdržal hlasovania 

 

1. Správy  o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

   Správy bolo predložené písomne a v plnom znení sú priložené k zápisnici. 

 

UZNESENIE č. 88/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

v súlade s § 5 ods. 7 písm. f zákona NR SR  č. 596/2003 Z. z. o  štátnej správe v školstve a 

školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov. správy  o výchovno - 

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy ZŠ, Školská3, ZŠ, Slobody 2, MŠ, 

Kanadská 19, MŠ, Sklárska 34, ZUŠ, Železničná 5 

 

Hlasovanie: 

12 za                                        - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                        p. Kamas neprítomný        

 

2. Návrh Dodatku č. 2 Všeobecne záväznému nariadeniu č. 3/2012 o  rozhodovaní o výške 

príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

prednosta 

-obdržali sme žiadosť od riaditeľa ZŠ, Ul. slobody a riaditeľky MŠ, Ul. sklárska, ktorí 

navrhujú zmenu výšky finančného príspevku na stravovanie vo výške nákladov na nákup 

potravín podľa vekových kategórií stravníkov z 2. finančného pásma na 4. finančné pásmo.  

Obdržali sme aj pripomienky k návrhu dodatku, kde sa slovo „riaditeľ“, nahradí slovom 

„zriaďovateľ“. 
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Mgr. Slavkovský 

-konštatoval, že v jedálni majú dlhodobo udržané 1. pásmo. Situácia na trhu je taká, že 

potraviny sa zdražujú. Musia variť za ceny, ktoré sú v 1. finančnom pásme. Ak chcú rozšíriť 

sortiment a skvalitniť stravu, deťom poskytnúť zdravšiu výživu, je nutné tieto pásma zmeniť. 

Urobil prieskum v okrese Poltár, ani jedno stravovacie zariadenie nie je v pásme 1. 

Pohybujú sa v relácii od 2, 60 – 2, 80, čo sa týka obedu. Mesačné zvýšenie deti v hmotnej 

núdzi, tých sa to dotýka sumou 0, 20 a 1, 80. Sú dve kategórie stravníkov podľa veku.  

Máme vyrábať jedlá z čerstvých potravín, najkvalitnejšie a aby mali certifikáty. Kvalita 

potravín sa rovná vyššia cena. 

 

p. Abelovská 

-v r. 2009 prešli do 2. pásma. V tomto roku, obvolala okolité obce, v 2. pásme im to 

nevychádza. Niektorý mesiac išli až do -100 €. Základné potraviny išli hore: maslo, mliečne 

výrobky, vajcia. 

V septembri, keď bolo rodičovské združenie, oznámili rodičom, že od januára budú musieť ísť 

do vyššej triedy. Rodičia k tomu nič nemali. Rozprávali sa o tom na rade rodičov, aj na 

školskej rade. Rodičia povedali, že prioritou sú deti a varenie zo slovenských potravín. 

 

Mgr. Brisudová 

-v odôvodnení sa hovorí, že išli hore ceny potravín a preto sa žiada zvýšenie o dve finančné 

pásma. Nemá informáciu o tom, žeby niekto preskočil dve finančné pásma. Základnou 

požiadavkou je variť z čerstvých a kvalitný ch surovín. Pevne verí, že ZŠ z nich varí a dúfa, že 

to robí aj MŠ. Čo sa týka finančného limitu na nákup potravín, tento zodpovedá priemerným 

cenovým reláciám v danom regióne. Predpokladá, že dodávatelia dodávajú v rovnakých 

cenových reláciách. Napriek tomu MŠ už bola o jedno pásmo vyššie, ako ZŠ. Preskočiť o dve 

finančné pásma, je nie celkom vhodné. Pýtala sa rodičov na ZŠ, ul. slobody, či o tom vedia 

a aj MŠ. Nevedeli o ničom. Ak chceme riešiť takú závažnú otázku, tak ich musíme o tom 

informovať. Včera zasadala Rada školy MŠ, Ul. sklárska, deň predtým ekonomická komisia, 

kde hovorila, ktoré veci sa jej na tom nepáčia.  

Rodičia o tom nevedeli a druhá vec, že preskočia o dve finančné pásma. Nemá nič proti tomu, 

ak by to bolo jedno finančné pásmo. 

Tento región je s vysokou mierou nezamestnanosti. Každý mesiac by sa mal kontrolovať 

finančný limit, nemal by prevýšiť 10 % z limitu na nákup potravín a nemal by byť ani nižší, 

ani vyšší. P. riaditeľka prezentovala názor, že im chýbalo 100 €. Zaujíma ju, odkiaľ ich 

zobrali. Či sa pýtajú rodičov, alebo učiteliek, čo tým deťom chutí. Polotovary a hlboko 

mrazené potraviny by sa mali využívať výnimočne. To hlavne vtedy, keď je vysoká chorobnosť 

zamestnancov, alebo prerušená dodávka energie. Koľko krát boli kuchyne v mínuse, prečo 

neskúsime iba o jedno vyššie. Ona, ako rodič o tom nevedela a nebyť materiálu, ktorý má, ako 

rodič by sa nedozvedela. Rodičia pomáhajú MŠ aj finančne aj prácou, chcú, aby sa tam deti 

cítili komfortne. Zaslúžili by si, aby mali včas informácie. 

 

Mgr. Slavkovský 

-kvalita stravy môže byť taká, aké je finančné pásmo. Vyššie finančné pásmo je len na nákup 

potravín. V priemere zvýšenie komodít je o 28 %. Zvýšenie, ktoré chceme, činí 14 %. MsZ 

napr. v Uhorskom zvýšili z 2. do 4. pásma. Každý rodič má právo prísť na celoškolské 

združenie. Prejednalo sa to aj v triedach a v rodičovskej rade, v odborovom zväze a v rade 

školy. Všetky tieto inštitúcie to odobrili. 
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p. Abelovská 

-konštatovala, že podávajú čiste slovenské jogurty, čerstvé ovocie a šťavy. Niektoré deti 

nemajú vytvorené stravovacie návyky.  

Nie raz volali do MŠ, Kanadská, aby si napísali jedlá, ktoré u nich jedia najviac. Jedálny 

lístok je vždy vyložený. Vedúca informovala p. riaditeľku na Kanadskej MŠ, boli informovaní 

niektorí rodičia, nie všetci. V MŠ je navýšenie o 0, 15 na deň, na mesiac 3. U nich všetci 

rodičia súhlasia. 

 

p. Zavaterníková 

-keď je bezmäsité jedlo, alebo múčne sú v pluse, inak v mínuse. Keď sa dajú ryby, kompót, 

hneď to vyskočí. Dávame kvalitné ryby. 

 

Mgr. Brisudová 

-dala návrh, aby sa navýšilo o jeden stupeň. Oznam v ZŠ môžu napísať do žiackej knižky. Pre 

dodávateľov je to lukratívne. Či by nebolo otvoriť zmluvy a získať dodávateľa, ktorý vie 

dodávať lacnejšie. 

 

p. Abelovská, riaditeľka MŠ 

-keď o jedno pásmo, bude sa to musieť otvoriť o tri mesiace znova. Keď sa varí pre väčší 

počet stravníkov, tým to vychádza lepšie. 

 

Mgr. Jánošík 

-informovanosť bola dobrá, lebo každý má právo prísť na ZRPŠ. Ak má byť dostatok 

finančných prostriedkov, nemôžeme raz variť lacnejšie a raz drahšie. Myslí si, že ak sa niečo 

podá, hladný žiak zje všetko. Naše deti vyberajú. Musia sa prispôsobiť. O 4 mesiace budeme 

zvyšovať ďalšie pásmo? Ceny potravín pôjdu hore. On by to podporil a súhlasia s tým aj 

rodičia, ktorí tam boli. 

 

MUDr. Baník 

-5. 10.  na ZŠ, Ul. slobody riaditeľ o tom informoval. Rodičia boli informovaní rôznym 

spôsobom. Rodičovská rada vyjadrila súhlas. Vo vekovej kategórii 6 – 11 rokov desiata  

v 1. pásme je 0, 38 a my máme 0, 33. Máme nižšie o 0, 05. Preto sa nám zdá navyšovanie 

percentuálne vyššie. 11 – 15 r. suma na desiatu je 0, 41 a aj tam sme o 0, 08 nižšie ako 

môžeme byť. Snahou je, aby sa kvalitne a zdravo stravovalo. Ak nám má 0, 14 na obed toto 

priniesť a súhlasia s tým rodičia, tak zvýšenie o dve pásma je legitímne. 

 

Bc. Skýpala 

- je to neštandartná situácia a na ekonomickej komisii nehlasovali. Sú to doplatky, ktoré budú 

hradiť rodičia a my máme o tom rozhodovať. Bol na školskej rade.   Stačilo 5 papierov, 

výstup z jednej školskej rady, z druhej, tretej, štvrtej a výstup zo školskej komisie. Boli iba zo 

ZŠ, Ul. slobody, MŠ, Ul. sklárska. Sú to smiešne sumy, ale pri deťoch je to o inom. Nikto 

nemá problém navýšiť, len hlasujeme o peniazoch rodičov bez toho, aby sme mali výstup 

z rady. Máme iba z dvoch. 

 

p. Kačániová, riaditeľka MŠ 

-rodičia boli informovaní na rodičovskom združení, pretože tam informovala. Zatiaľ mala 

informáciu, že strava pôjde hore. Nebolo povedané o koľko, žiadne pásma sa nespomínali. 
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Nedávala schvaľovať rodičom nič, lebo nebolo čo schvaľovať. P. Brisudová na tom 

rodičovskom nebola, lebo malý tam ešte vtedy nechodil. Ich rodičia to vedeli. Čo sa týka 

výstupu, nemala prečo zvolávať radu školy, lebo nebolo povedané o koľko. Na školskej 

komisii bola. Zásadne bola, aby išlo o jedno pásmo, pretože vie, aká je situácia na MŠ, na 

akej finančnej úrovni približne rodičia sú s tým, žeby sme išli o jedno pásmo. Ak nebude 

vychádzať jedáleň, nikdy sme nepovedali, že sme proti tomu, aby sa zvýšilo. Nech sa zvýši, ale 

nech ide aj kvalita hore. 

 

Bc. Tóčiková 

-riaditeľka hovorila, že aké jedlá chutia deťom a vy na to nereagujete 

 

p. Kačániová, riaditeľka 

-konštatovala, že vyvinuli úsilie, že sa chcú stretnúť, aby si prešli všetky receptúry, lebo je 

zbytočné variť do vedierok. Malo byť stretnutie dnes. 

 

p. Zavaterníková 

-viac krát im povedala, aby napísali, čo deti nemajú radi 

 

Bc. Tóčiková 

-to, že varíte pre menej ľudí sa preklápa do režijných nákladov. To  nie je dobrý argument. Na 

aké obdobie sú uzavreté zmluvy o dodávke? V prípade zvyšovania potravín, či môžu zvyšovať, 

či nemajú vysúťaženú fixnú cenu. 

 

p. Zavaterníková 

-na rok, vysúťažená fixná cena nie je 

 

Bc. Tóčiková 

-dodávať do škôl je lukratívne. Prečo si nedávate do zmluvy, aby to bolo fixné. Keď sme 

vedeli ceny v septembri, prečo ste neprišli s týmto návrhom už vtedy. Podľa receptúr a podľa 

ceny tovarov, viete urobiť hneď analýzu 

 

p. Zavaterníková 

-28. 8. dala návrh Ing. Pribilincovej 

 

Bc. Tóčiková 

-len sa to dostalo na stôl v novembri 

 

MVDr. Balog 

-dávali v auguste, ale museli sa zísť rodičia, rada školy. To trvalo celý mesiac. Na komisii 

sme schválili 25. 9. 

 

Bc. Tóčiková 

-máme zápis z rady školy? 
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MVDr. Balog 

-je uznesenie č. 10/2017, technicky to nebolo možné 

 

Bc. Tóčiková 

-neprišli podklady, urobili by sme analýzu a vedeli by sme vysvetliť rodičom 

 

p. Zavaterníková 

-snaží sa objednať od najlacnejších dodávateľov 

 

Bc. Tóčiková 

-máme napr. aj 4 dodávateľov zeleniny? 

 

p. Zavaterníková 

-áno a vieme si vybrať, ale pozeráme ja na kvalitu 

 

p. Abelovská, riaditeľka MŠ 

-žiadosť poslali v auguste, ale museli oboznámiť aj rodičov. Za to sa to všetko predĺžilo. Bolo 

rodičovské a potom rada školy. 

 

Mgr. Slavkovský 

-keby sme mali v 1. finančnom pásme aj ďalej, tak to utiahneme. Problém je kvalita potravín, 

strava a rozmanitosť. Ak jeden deň navaríme kvalitne, potom dva dni musíme ísť dole so 

stravnou jednotkou. Chceme variť lepšie, kvalitnejšie a rozmanitejšie. Bavíme sa o 2, 60 na 

mesiac. Myslím, že ani jeden rodič nemá problém, že sa zvýši o tú sumu, o ktorú sa zvýši, ak 

bude vyššia kvalita stravy. 

 

Bc. Tóčiková 

-konštatovala, že musia vedieť argumentovať. Ľudia s nimi komunikujú. Základ je, čo sa týka 

receptúr a výživových noriem, že ich dodržiavate 

 

MUDr. Baník 

-rozdiel medzi 3. a 2. pásmom je mesačne 0, 22 € 

 

Mgr. Brisudová 

-je to denne 
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MUDr. Baník 

-mesačne 

 

Mgr. Slavkovský 

-0, 06 je rozdiel 

 

Mgr. Jánošík 

-najdôležitejšie je, aké potraviny budú do školskej jedálne dodávané. Z nekvalitných potravín 

sa kvalitne variť nedá. Aj dodávateľov treba prehodnotiť. Nech deti dostanú radšej menej, ale 

nech je to zdravotne nezávadné. 

 

Bc. Skýpala 

-nech si to doriešia. Budú výstupy zo školských rád, treba doplniť papiere, riaditelia nech si 

to vydiskutujú a nemusíme tu potom toľko hovoriť. 

 

MVDr. Balog 

-v dôvodovej správe je, že návrh bol prejednaný v komisii školstva, uznesenie č. 10/2017  

z 25. 9. 2017 

 

p. Kulich 

-nebude pochybovať o zdatnosti vedúcich kuchýň a keď povedia, že potrebujú zvýšiť o dve 

pásma, tak potrebujú zvýšiť o dve pásma. Keď riaditeľ povie, že jeden deň musí variť 

chutnejšie, dva dni musí variť horšie. A vy mu chcete zdvihnúť o jedno pásmo. 

Riadne si to prepočítali a im vyšlo navýšiť o dve pásma. Jedná sa o 2, 80, u mladších 2, 60. 

P. Tóčiková učí vedúce kuchýň, ako majú objednávať, vychováva ich. 

 

Bc. Tóčiková 

Nehovorte, že učím niekoho. Pýtala som sa na podmienky zmlúv. Prečo bol problém preposlať 

analýzu? 

 

p. Kulich 

-vypočúvali ste ich, dehonestovali ste ich. On si nedovolí klásť také otázky. 

 

MUDr. Baník 

-uberá sa to zlým smerom. Každý mohol prejaviť aktivitu a pozrieť si veci, ako pozrela 

kolegyňa Brisudová. Na Rade školy, Ul. slobody sme to prejednali 5. 10. A tieto podklady sme 

mali a vydali sme súhlasné stanovisko. 

 

Mgr. Brisudová 

-podľa zákona o obecnom zriadení poslanec MsZ môže klásť otázky a dotazovať sa v tejto 

oblasti. Nemá žiadny problém vypočuť si rodiča. Nech je udelené slovo aj p. Švingálovi. 
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Kto je za to, aby mohol vystúpiť p. Švingál? 

13 za                                    - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

 

p. Švingál 

v rade školy to rodičia odsúhlasili. Do Kanadskej MŠ chodí syn. Tam rodičia súhlasili o jedno 

pásmo. Nová škola je schválená rodičmi. Tu sa teraz pýtal riaditeľky ZŠ, Ul. školská, nikto 

nemá námietky. Nová ZŠ môže ísť kľudne o dve pásma. A na MŠ, Kanadská sme sa rozprávali 

o jednom. 

 

primátor 

-chcel dať hlasovať tak, ako bol predložený návrh 

 

Bc. Skýpala 

-vždy sa hlasuje za pozmeňovacie návrhy 

 

primátor 

-kto má pripravený návrh na uznesenie? 

 

Mgr. Brisudová 

-ten pozmeňovací návrh znel, že sa má zvýšiť o jedno pásmo. To znamená, že ZŠ, Ul. slobody 

sa presunie do pásma č. 2 a MŠ, Sklárska ul. do pásma č. 3 

 

primátor 

Kto je za pozmeňovací návrh Brisudovej? 

6 za /Mgr. Brisudová, Bc. Skýpala, Pitliak, Mgr. Sojková, Bc. Tóčiková, Kamas/ 

 

Kto je za pôvodný návrh? 

7 za /MUDr. Baník, Albert, Kulich, MVDr. Balog, Račko, Sitor, Mgr. Jánošík/ 

 

Mgr. Brisudová      

-treba na schválenie 3/5 

 

MUDr. Baník 

-ostávajú v prvom pásme 

 

UZNESENIE č.89/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

NESCHVAĽUJE 

l. pozmeňujúci návrh Dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 3/ 2012 (ďalej len 

VZN) o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár,  kde by bolo 

navýšenie  o jedno pásmo, to znamená, že ZŠ, Ul. slobody by sa presunula do pásma č. 2 

a MŚ, Ul. sklárska do pásma č. 3  

 

2. pôvodný návrh Dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 3/ 2012 (ďalej len VZN) 

o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár  
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3. Správa o hospodárení a celkovej činnosti ZSS  

    Správa bola vypracovaná písomne a poslancom zaslaná domov. Je prílohou zápisnice. 

  

UZNESENIE č.90/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE 

správu o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 

 

4. Správa o stave ŽP 

   Aj táto správa bola vypracovaná písomne a zaslaná poslancom domov. 

 

prednosta 

-Ing. Kudlák vypracoval materiál, ktorý stručne hodnotí aktivity a stav ŽP. Sú vyčíslené 

nejaké sumy. 

 

p. Štefančík 

-dostal sa k tejto správe náhodou a vypracoval niekoľko pripomienok, ktoré prečítal. 

Pripomienky sú prílohou zápisnice. 

 

UZNESENIE č. 91/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE 

správu o stave ŽP 

 

5. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých v návrhu vyhlásenia 

verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy na predaj pozemkov pod radové 

garáže na Ul. 13.januára v Poltári – 2. kolo 
 

primátor 

-konštatoval, že podmienky zostali tie isté 

 

Ing. Cifraničová 

-13 pozemkov sa predalo v I. kole  

 

p. Albert 

-či sa suma navýšila 

 

Ing. Cifraničová 

-náklady sú vyššie o inzerát cca 50 – 60 € 

 

UZNESENIE č. 92/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

podmienky verejnej obchodnej súťaže 

obsiahnuté vo vyhlásení verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy  

v zmysle §9a) ods.1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku: 
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pozemkov, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere k celku, 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, vedené na liste vlastníctva č.1 

nasledovne: 

parc.č. CKN 1992/2 o výmere: 31 m
2
, druh pozemku:ostatná plocha, 

CKN 1992/9   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/10   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/11   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/12   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/13   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/14   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/15   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/16   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/17   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/18   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/19   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/20   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/21   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/22   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/38   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/39   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/40   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/41   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/42   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/43   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/44   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/45   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/46   30 m
2
,   ostatná plocha, 

            CKN 1994/47 o výmere: 30 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, 

CKN 1994/48   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/49   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/50   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/51   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/52   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/53   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/54   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/55   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/56   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/57   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/58   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/59   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/60   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/61   31 m
2
,   ostatná plocha, 

o celkovej výmere 1 168 m
2
, 

 

podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

13 za                                            -proti                                 -sa zdržal hlasovania 
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6. Kúpa pozemkov na Lúčnej ulici od Mgr. Dáši Miklovej a Kvetoslavy Pozníkovej 

prednosta 

-jedná sa o 397 m2, mesto má vyčlenené financie na kúpu pozemkov 

 

Ing. Cifraničová 

-prevažná časť je cesta 

 

UZNESENIE č. 93/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

kúpu pozemkov na Lúčnej ulici v Poltári 

· EKN parcela č. 1124/3, druh pozemku trvalé trávne porasty o výmere 317 m² 

· EKN parcela č. 1124/4, druh pozemkov trvalé trávne porasty o výmere 80 m² 

zapísané na liste vlastníctva č. 2744, v katastrálnom území Poltár v podielovom vlastníctve 

spoluvlastníkov: 

- Mgr. Dáša Miklová rod. Jeneslová, nar. 17.3.1949, bytom Ducové 75, 922 21 Ducové, list 

vlastníctva v časti B 1 LV v podiele 1/4-ina v pomere k celku a pod B 2 LV v podiele 1/4-ina 

v pomere k celku ( spolu spoluvlastnícky podiel 1/2 –ica ) 

- Kvetoslava Pozníková rod. Jeneslová, nar. 21.10.1954, bytom Hliny 1298/121, 017 01 

Považská Bystrica, list vlastníctva v časti B 3 LV v podiele 1/4-ina v pomere k celku a pod B 

4 LV v podiele 1/4-ina v pomere k celku ( spolu spoluvlastnícky podiel 1/2 –ica ) 

za kúpnu cenu 1,00 EUR/m2. Celková výmera pozemku je 397 m2, kúpna cena za 

celkovú výmeru je 397,00 EUR pre kupujúceho: 

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, IČO: 00 316 342, v spoluvlastníckom podiele 1/1. 
 

Hlasovanie: 

12 za                                    - proti                                       - sa zdržal hlasovania 

                                                                                             Bc. Tóčiková neprítomná 

 

7. Predaj mestského pozemku pre Annu Obročníkovú  

prednosta 

-majitelia užívajú pozemok, novým GP vznikol rozdiel o 85 m 

 

UZNESENIE č. 94/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

prevod majetku mesta 

v zmysle § 9a) ods.8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov 

ako aj v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta Poltár týkajúcich sa prevodu 

nehnuteľného majetku, pozemku, ktorý sa nachádza na Podhorskej ulici v Poltári. 

Podľa geometrického plánu č. 32616881-141/2017 zo dňa 8.9.2017 sa jedná o: 

- novovytvorenú CKN parcelu č. 2496/10, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o 

výmere 85 m2 (odčlenená od EKN parcely č. 1549/1, ktorá je zapísaná na liste vlastníctva č. 

2356 vo výlučnom vlastníctve mesta Poltár v podiele 1/1) v katastrálnom území Poltár za 

kúpnu cenu 1 EUR/m2 pre: 
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Annu Obročníkovú rod. Šuľajovú nar. 18.11.1960, bytom Poltár, Podhorská 676/56, v 

podiele 

1/1. 
Hlasovanie: 

13 za                                            - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

 

8. Zmena rozpočtu RO 14-25 

prednosta 

-RO č. 14 - MŠ, kanadská chce použiť finančné prostriedky, čo si usporili 

Bc. Skýpala 

-v ekonomickej komisii odporučili schváliť všetky RO, jedno sa berie na vedomie. RO č. 17 

boli 3 za 2 proti. V tomto RO sa navyšuje dotácia pre MsPS na úhradu faktúr. Neboli 

uhradené, lebo robili presuny. Financie z vedľajšej činnosti boli spotrebované pri hlavnej 

činnosti.  

 

UZNESENIE č. 95/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 14 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ 

Kanadská) 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 632 Energie, voda a komunikácie              -   534,00  

- 633 Materiál             300,00 

- 635 Údržba              80,00 

- 637 Služby           154,00  

 

Hlasovanie: 

13 za                                               - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č. 96/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 15 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové  
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výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 133012/2 Reklamné a informačné zariadenia  - 3 080,00 

- 133012/3 Ambulantný predaj (KD)      - 3 500,00 

-   

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 212003/2 Nájomné - reklamné tabule       3 080,00 

- 212003/3 Nájomné – ambul. predaj KD       3 500,00 

 

Hlasovanie: 

13 za                                               - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č. 97/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 16 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb: 

Ekon. klasifikácia 232        Suma 

- vlastné príjmy - preplatky energií    4 153,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb: 

Funkčná klasifikácia 10.2.0  Staroba 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 610 Mzdy         4 000,00 

- 620 Odvody       1 500,00 

- 632 Energie       -  647,00 

- 633 Materiál       - 700,00  

 

Hlasovanie: 

13 za                                               - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 17 

Mgr. Brisudová 

-mali by sme dať finančné prostriedky na faktúry, ktoré sú súčasťou materiálu. Súčasťou sú aj 

také faktúry, za ktoré MsPS dostane finančné prostriedky. Ak ešte za ne dostane MsPS 

financie, prečo by financie nemal mestu vrátiť, aby sme to realizovali ako pôžičku? 
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Je tu nákup rakiev, my keď preplatíme 1. 030 €, to máte ako tovar v podnikateľskej činnosti. 

Je to jedna z vecí, ktorú by mali mestu vrátiť. 

 

Ing. Solivajs 

-z podnikateľskej činnosti, pokiaľ beží kúpalisko a nemáme tržby, u nás je gro podnikateľskej 

činnosti pohrebná služba, my sme vlastne uhrádzali ostatné faktúry od januára, máme 

paušálne platby, tie musíme uhrádzať, elektrinu, plyn. 

 

Mgr. Brisudová 

-tie máte neuhradené 

 

Ing. Solivajs 

-od septembra my z týchto peňazí, ktoré utŕžime, z toho uhradzujeme a z toho vznikol dlh. 

Z podnikateľskej činnosti, ktorá vynáša, keď nemáme peniaze, uhrádzame z toho. Kúpalisko 

stále vykazuje stratu. Väčšina činností je v hlavnej činnosti. 

 

MUDr. Baník 

-za truhly zaplatené je 

 

Ing. Solivajs 

-nie je 

 

Mgr. Brisudová 

-vy ho predáte, sú tam niektoré veci, ako keby boli predané 2 x 

 

prednosta 

 -dnes im financie chýbajú, keď ich predá, môžu vrátiť, ale budú chýbať inde. Sú to rovnaké 

peniaze, z rovnakého vrecka. Možno teraz ich zoberieme, ale potom niečo iné dofinancujeme. 

Na dozornej rade bolo riešené až do III. Q. Hlavnú činnosť plnia na 75 %. Sú v limite. 

Kúpalisko urobilo stratu 24.000 €. My tých 24.000 musíme dofinancovať. V budúcom roku 

musíme navýšiť stratu v rozpočte a nemuseli by sme doplácať. Ale keď sa bude robiť rozpočet, 

musí sa strata navýšiť A je to ich šikovnosť, že vedia ponížiť na pohrebných službách. 

 

prednosta 

-rozpočet bude pripravený tak, aby sme nemuseli stratu riešiť dodatočne 
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UZNESENIE č. 98/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 17 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu Mesta: 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 233 - príjem z predaja pozemkov    2 500,00 

- 223 - poplatky a platby z predaja služieb  7 078,87 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Mestského podniku služieb: 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 632 Energie         4 137,41 

- 633 Materiál       2 898,45 

- 637 Služby       2 543,01 

 

Hlasovanie: 

10 za                     - proti                   2 sa zdržali hlasovania /Mgr. Jánošík a Mgr. Brisudová/ 

                                                                                         p. Kamas neprítomný 

 

UZNESENIE č.99/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 18 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 04.1.1 Všeobecná ekonomická a obchodná oblasť (Dom služieb) 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 632 Energie          1 050,00 

- 635 Rutinná a štandardná údržba     -  650,00 

- 637 Služby        -  400,00  

Hlasovanie: 

12 za                                  - proti                                         - sa zdržal hlasovania  

                                                                                              p. Kamas neprítomný 
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UZNESENIE č.100/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 19 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.3.3 Iné všeobecné služby (Matrika) 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 642 Transfery jednotlivcom        -  150,00 

- 633 Materiál           100,00 

- 637 Služby             50,00  

 

Hlasovanie: 

12 za                                  - proti                                         - sa zdržal hlasovania  

                                                                                              p. Kamas neprítomný 

Bc. Tóčiková 

-či by riaditeľka ZŠ, Ul. školská nekúpila žalúzie 

 

p. Štrbová 

-nepostačujú jej financie na materiál, už to má kúpené. Je to presun v rámci strediska. 

 

UZNESENIE č. 101/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 20 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1 Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ 

Sklárska) 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 632 Energie                  -  2 600,00 

- 633 Materiál         2 100,00 

- 635 Rutinná a základná údržba (inter.tabuľa)       500,00   
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Hlasovanie: 

12 za                                  - proti                                         - sa zdržal hlasovania  

                                                                                              p. Kamas neprítomný 

UZNESENIE č. 102/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 21 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.0.1 Vedľajšie služby poskytované v rámci predprimárneho 

vzdelávania (ŠJ pri MŠ Sklárska) 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 633 Materiál                  -      101,00 

- 631 Cestovné              31,00 

- 637 Služby (školenie)             70,00 

 

Hlasovanie: 

12 za                                  - proti                                         - sa zdržal hlasovania  

                                                                                              p. Kamas neprítomný 

 

UZNESENIE č. 103/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 22 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie  

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312 – Transfery v rámci ver.správy    Suma 

- Odchodné          878,93 

- Matrika        -118,07 

- Register obyvateľstva       -   6,46 

- Bytová politika           3,20 

- Voľby VÚC      1 960,00 

- Škola v prírode ZŠ Slobody    1 282,00 
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- Škola v prírode ZŠ Školská    -  200,00 

- Lyžiarsky výcvik ZŠ Slobody                       -  1 225,00 

- Lyžiarsky výcvik ZŠ Školská                        -  1 636,00 

- Spoločný obecný úrad     - 107,89 

- Spoločný školský úrad       540,00 

- Asistenti učiteľa ZŠ Slobody    1 924,00 

- Školské potreby ZŠ Slobody    -  596,00 

- Školské potreby ZŠ Školská     -  951,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 FK     EK      Suma 

- Odchodné    610      651,00 

620      227,93 

- 01.3.3 Matrika   633     -118,07 

- 01.1.1 Register obyvateľstva  633     -   6,46 

- 06.1.0 Bytová politika  637         3,20 

- 01.6.0 Všeob.verejné služby  600          1 960,00 

-  Škola v prírode ZŠ Slobody 600  1 282,00 

- Škola v prírode ZŠ Školská  600  -  200,00 

- Lyžiarsky výcvik ZŠ Slobody             600          -  1 225,00 

- Lyžiarsky výcvik ZŠ Školská     600          -  1 636,00 

- 04.4.3 Spoločný obecný úrad  600   - 107,89 

- 09.8.0 Spoločný školský úrad            600      540,00 

- Asistenti učiteľa ZŠ Slobody  600  1 924,00 

- Školské potreby ZŠ Slobody  600  -  596,00 

- Školské potreby ZŠ Školská   600  -  951,00 

 

UZNESENIE č. 104/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 23 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 
 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 716 Prípravná a projektová dokumentácia  - 35 000,00 

- 717 Realizácia stavieb a ich tech. zhodnotenie   35 000,00  

 

Ulica podhorská „Prípojka dažďovej kanalizácie“. 

Hlasovanie: 

12 za                                  - proti                                         - sa zdržal hlasovania  

                                                                                              p. Kamas neprítomný 
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Bc. Tóčiková 

-je to pokyn od policajtov, týka sa to štátnych ciest, či sa nedá prefinancovať.  

 

prednosta 

-je to nedomyslené, hodili to na mestá 

Informovali sme sa. Zrušili by prechod pre chodcov, keby nebolo svetlo. 

 

MUDr. Baník 

-treba vyjsť s iniciatívou, aby sa tým zaoberali. 

 

prednosta 

-robili sme na to projekt, nebol schválený 

 

Ing. Cifraničová 

-prechod pre chodcov, že je pokračovanie chodníka. Povinnosť sa prenáša na nás. Čaká nás 

to aj na MK.  

UZNESENIE č.105/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 24 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 
 

 

Ekon. klasifikácia           Suma 

- 716 Prípravná a projektová dokumentácia  -   8 500,00 

- 717 Realizácia stavieb a ich tech. zhodnotenie     8 500,00  

 

 „Cesta II/595 km 13,802/ 13,949/ 14,008/ 14,220 Ul. Slobody 4x nedostatočne osvetlené 

prechody pre chodcov (zvýšiť intenzitu osvetlenia, resp. doplniť výložník so svietidlom).“  

 
Hlasovanie: 

13 za                                            - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
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UZNESENIE č. 106/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 25 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 454        Suma 

212 Príjmy z vlastníctva majetku    1 350,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 Kultúrne služby 

 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania    1 000,00 

- 620 Odvody do poisťovní       350,00   

 
Hlasovanie: 

13 za                                            - proti                                         - sa zdržal hlasovania 

 

Bc. Skýpala 

-RO č. 26 naväzuje na RO č. 17. Jedná sa o faktúru, do konca roka sú povinné platby za 

elektrinu, plyn. Treba navýšiť o 4.500 € 

UZNESENIE č. 107/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 26 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu Mesta: 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 110 - príjem z podielových daní    4 500,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Mestského podniku služieb: 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 632 Energie         1 582,00 

- 633 Materiál          223,00 

- 637 Služby       2 695,00 
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Hlasovanie: 

12 za                                              - proti                         1 sa zdržala hlasovania 

                                                                                         Mgr. Brisudová 

 

Bc. Skýpala 

Navýšenie finančných prostriedkov je na kúpu nového auta. Na základe cenových ponúk treba 

ešte 5.000 dofinancovať. Plošina nám neprešla cez STK. Bola to zárobková činnosť. 

 

UZNESENIE č. 108/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 27 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

- príjem z podielových daní     5 000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia 714         Suma 

- nákup dopravných prostriedkov      5 000,00  

 

Hlasovanie: 

13 za                                               - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

Odišla Mgr. Sojková 

9. Dodatok č. 11 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár 

   Návrh dodatku bol vypracovaný písomne a zaslaný poslancom domov.  

 

prednosta 

-museli sme riešiť vecné bremená, preto navrhujeme dodatok 

 

Mgr. Brisudová 

-či je to jednorazovo, alebo ročne 

 

Ing. Cifraničová 

-je to jednorazovo 

 

prednosta 

-mohla by vyskočiť neúnosná suma 

 

Ing. Cifraničová 

-to sú verejno- prospešné stavby, komunikácie, voda, kanalizácia 



-22- 

Bc. Tóčiková 

-oni musia s tým súhlasiť 

 

Ing. Cifraničová 

-nie celkom, komunikácie sú vyčlenené 

 

MUDr. Baník 

-v tomto prípade musíme chrániť mesto. Jednorazovo vyplatiť je asi najvýhodnejšie. 

 

prednosta 

-každý by si musel uplatňovať sumu, ktorú on uzná za vhodné. 

 

Mgr. Brisudová 

-na Lúčnej ul. majú stĺpy verejného osvetlenia vo dvoroch. Ako sme ku tomuto došli. 

 

Ing. Cifraničová 

-nevie, ako sa to tam dostalo 

 

prednosta 

-je to elektrické vedenie, na ktorom je namontované VO. Dva stĺpy by sa dali poriešiť dlhšími 

výložníkmi, ale 3 nie. Tam by boli treba 5 -8 m dlhé výložníky a také neexistujú. Buď tam 

postaviť nový stĺp VO, alebo to nechať v takom stave, v akom je. 

 

UZNESENIE č. 109/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 11 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár.  

 

Hlasovanie: 

12 za                            - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

                                                                          Mgr. Sojková neprítomná 

 

10. Dodatok č. 12 k Zásadám hospodárenia mesta 

prednosta 

-jedná sa o ceny pozemkov pri prevodoch v meste Poltár, aby bolo zrejmé za akú sumu je 

mesto schopné pozemky vykupovať 

 

primátor 

-v Zelenom a v Slanej Lehote je 3 €. V Poltári, to čo máme v ÚP, 2, 44 €. Aby sa to vyrovnalo. 

 

Hlasovanie: 

11 za                            - proti                                   1 sa zdržal hlasovania p. Pitliak 

                                                                          Mgr. Sojková neprítomná 

 

11. Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2016 

prednosta 

-k niektorým veciam neboli doklady, ktoré by potvrdzovali, že majetok je v stave, že ho 

môžeme vyradiť. Teraz sme ich dodali. 
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Bc. Skýpala 

-mali to na ekonomickej komisii. Niekde chýbali formálne záležitosti napr. hlavička. 

 

UZNESENIE č. 110/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 12 k Zásadám hospodárenia s majetkom Mesta Poltár.  

 

UZNESENIE č. 111/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

vyradenie majetku na základe inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov 

k 31. 12. 2016 podľa prílohy.  

 

Hlasovanie: 

11 za                            - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

                                                                          Mgr. Sojková, MUDr. Baník neprítomní 

 

12.Dodatok č. 3/2017 k VZN č. 6/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

MVDr. Balog 

-v kontakte s občanmi vzišla iniciatíva upraviť smerom nadol sadzbu dane za psa vo 

viacbytových domoch zo 40 na 30 € za psa a rok. Všade majú menej. 30 € je 

akceptovateľnejšia suma. Chce týmto podporiť ľudí, aby sa prihlásili k poplatkom. Je 

presvedčený, že bude lepší výber. Navrhol tiež úľavu 50 % z dane za psa, ak majiteľom psa je 

samostatne žijúci dôchodca nad 65 r. a jednorazovú úľavu vo výške 100 %  dane za psa na  

rok, v ktorom mu vznikne daňová povinnosť, ak sa majiteľ preukáže, že psa si osvojil z útulku, 

z karanténnej stanice, alebo zo združenia, ktorého činnosťou je starostlivosť o túlavé, týrané 

a opustené zvieratá. 

 

p. Albert 

-či sa neuvažovalo o zľave aj v rodinných domoch 

 

p. Kulich 

-7 € je primerane, ale navrhol aj zľavu pre invalidných dôchodcov 

 

MVDr. Balog 

-konštatoval, že výber dane za psa je ročne cca 5.000 € 

 

Mgr. Brisudová 

-majitelia psov, ak si idú venčiť psa do exteriéru, tak sa to neuprace. Hovoria to hlavne 

rodičia, ktorí majú malé deti. Niektoré mestá evidujú, aká suma sa vyberie a spätne dávajú 

vrecúška.  Treba vyzvať psíčkarov. Na niektorých internetových stránkach sú evidované mená 

psov a adresa. Keď si ľudia stránku otvoria, tak vidia, že ak sused nemá zaevidovaného psa, 

tak je problém. Treba toto zverejniť na internete a budeme si vedieť odkontrolovať, či sú 

prihlásení. 
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MVDr. Balog 

-navrhol vyvesiť na vchod zoznam, ktorí občania si zaplatili za psov 

 

prednosta 

-na toto musíme mať prvotnú evidenciu a dáme ju do vestibulu. Ale sa stáva, že majitelia psov 

si ich dajú zaevidovať v inej obci. 

 

p. Štrbová 

-psov si zapisujú pri daňových priznaniach. 

 

MVDr. Balog 

-ľudia sáčky kupujú a postupne sa to naučia 

 

p. Pitliak 

-treba zrealizovať zbernú nádobu, kde si môžu zobrať aj sáčky 

 

MUDr. Baník 

-kúpilo sa to pred niekoľkými rokmi. Buď sáčky ukradli, alebo naplnili niečím iným. 

 

Mgr. Jánošík 

-koľko psov evidujeme? Máme pracovníka, nech sa ukáže do terénu pokontrolovať. 

Niektorí majú aj dvoch psov. Je rozdiel malý pes a vlčiak. Navrhol odpustiť 50 % aj tým, ktorí 

majú malého psa. 

Ďalej konštatoval, že po Poltári sa objavili túlavé psy. Evidencia by sa dala odkontrolovať aj 

podľa zaočkovania. 

 

MVDr. Balog 

-nemusia byť očkované psy v Poltári 

 

MVDr. Balog 

-existujú mestá, kde rozlišujú kohútikovú výšku. Môžeme to spracovať do budúceho MsZ 

a toto môžeme schváliť. 

 

Bc. Skýpala 

-radšej to ešte prediskutujme 

 

Mgr. Jánošík 

-tak sa k tomu vrátime o mesiac 

 

p.Štrbová 

-potom treba doriešiť technickú stránku veci, kto to bude robiť. Nevie si predstaviť, ako bude 

p. Chrtianska vyberať daň za psa. Je na človeku, akú daň dá do priznania. 

Hlasovanie: 

Kto je za návrh MVDr. Baloga? 

VZN č.6/2012 v znení dodatku č. 1 a 2 sa mení a dopĺňa nasledovne:  

1. V Čl. II – Daň za psa – v § 2 – Sadzba poplatku - sa mení ods.2, ktorý znie:  
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“2. Sadzba dane je 30 € za každého psa a kalendárny rok vo viacbytových domoch.“  

2. V § 3 – Oslobodenie a úľavy – sa dopĺňa ods.2 a 3, ktoré znejú:  

 

“2. Správca dane poskytne úľavu vo výške 50% z dane za psa, ak majiteľom psa je samostatne 

žijúci dôchodca nad 65 rokov.  

3. Správca dane poskytne úľavu vo výške 100% z dane za psa na rok, v ktorom mu vznikne 

daňová povinnosť, ak sa majiteľ preukáže, že psa si osvojil z útulku, z karanténnej stanice 

alebo zo združenia, ktorého činnosťou je starostlivosť o túlavé, týrané a opustené zvieratá.“ 

 

11 za                              - proti                                            Mgr. Jánošík sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Mgr. Sojková neprítomná 

 

MUDr. Baníková, poslankyňa VÚC 

-poďakovala za podporu vo voľbách. Ubezpečila, že nasledujúcich 5 rokov, bude na VÚC 

počuť o okrese Poltár. Dúfa, že situácia sa trochu zlepší aj zmenou župana a spolupráca 

medzi medzi úradom BBSK a poslancami sa zlepší. Bude sa snažiť čím najviac urobiť pre 

mesto Poltár. Ako sa bude rozvíjať mesto, bude rozvíjať aj okres. Najväčšia priorita je 

cyklotrasa. Bude sa pokračovať v rekonštrukcii ciest. Zákaz čerpania eurofondov by už tento 

rok mal skončiť. 

 

primátor 

-na klube starostov si určujeme, ktoré cesty by sa mali ako prvé robiť 

 

Dodatok č. 3/2017 k VZN č. 6/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady - pokračovanie 

p. Štrbová 

-v článku III - daň za užívanie verejného priestranstva, v § 5-sadzba dane –ods. 1 sa vypúšťa 

písm. i, pretože bola hlavným kontrolórom vykonaná kontrola, o čom bude za chvíľu správa. 

Dohodli sme sa, že bude riešené vo VZN o trhových priestranstvách, že nebude predmetom 

tohto VZN o daniach 

 

Hlasovanie:  

Kto je za, aby sa v čl. III – Daň za užívanie verejného priestranstva – v § 5 – Sadzba dane – 

ods.1 sa vypustilo písm. i) 

11 za                                  - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                               Kamas a Mgr. Sojková neprítomní 

UZNESENIE č. 112/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 3/2017 k VZN č. 6/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady  

 

13. Správa o postupe realizácie VZN mesta o dani z nehnuteľnosti, ostatných daní 

a poplatkov ako zdroj príjmu  

 

UZNESENIE č. 113/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE 
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správu o postupe realizácie VZN mesta o dani z nehnuteľnosti, ostatných daní 

a poplatkov ako zdroj príjmu. 

 

14. Prenájom nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby  v Poltári – GoTelecom s.  

r. o. 

prednosta 

-fi GoTelecom priestory v Dome služieb už majú v prenájme, požiadali o výmenu 

 

UZNESENIE č. 114/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

S C H V A Ľ U J E 

prenájom nebytových priestorov na Ul. družby č.481 (bývalý dom služieb) v Poltári o výmere 

60 m2 pre firmu GoTelecom s.r.o., Obrancov mieru 3173/13, 962 12 Detva, IČO: 48 232 530. 

Hlasovanie: 

11 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                Račko, Sojková neprítomní 

 

15. Rozšírenie prenájmu nebytových priestorov v Dome služieb na Ul. družby v Poltári – 

FLOWER expres s. r. o.  

P. Loch požiadal o rozšírenie prenájmu susediacich nebytových priestorov. 

 

UZNESENIE č. 115/2017         

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

S C H V A Ľ U J E 

prenájom nebytových priestorov na Ul. družby č.481 (bývalý dom služieb) v Poltári o výmere 

44 m2 pre firmu FLOWER expres s. r. o., Fučíkova 612/3, 987 01 Poltár, IČO: 46 807 276. 

 

Hlasovanie: 

11 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                Račko, Sojková neprítomní 

 

16. Správa o výsledkoch kontroly bežných príjmov – za užívanie verejného priestranstva za 

rok 2016 a I. polrok 2017  

hlavný kontrolór 

-v materiáloch bola predložená prvá kontrola. Bola zameraná na kontrolu verejných 

priestranstiev. Bola vykonaná na základe plánu činnosti. Nedostatky sú popísané. V správe ku 

každému boli dané odporúčania a tiež ku nedoplatkom. K prijatým nedostatkom boli 

predložené opatrenia. Odporúčania boli akceptované a tie veci, ktoré mohli byť splnené tak 

sú a zvyšné sa budú plniť postupne. 

 

UZNESENIE č. 116/2017          

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO  

BERIE NA VEDOMIE  

správu o výsledkoch kontroly bežných príjmov – za užívanie verejného priestranstva za rok 

2016 a I. polrok 2017  
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17. R ô z n e - návrhy   

Diskusia-interpelácia 

prednosta 

-poslanci sa na poslednom MsZ nezišli. To je každého záležitosť, že sa tak rozhodli. Prišiel p. 

Pitliak, ktorý klub ospravedlnil.  

Chce sa dotknúť vyjadrenia poslancov, lebo sa to týka zamestnancov. Bolo povedané, že 

materiály dostávate neskoro a neúplné. 

Potom konštatoval, že už nejaký týždeň sedí na tejto stoličke a problémy, ktoré boli predtým 

s doručovaním materiálov, ich obsahom a rozsahom a informáciami, ktoré sú v nich uvedené, 

myslí si, že tak, ako čas bežal, sme sa snažili podľa predstáv poslancov a požiadaviek, 

doručovať materiály v takej forme, aby každý mal podľa podkladov dostatok informácií, aby 

sa vedel po ich preštudovaní fundovane vyjadriť. 

Poprosil, aby sa takéto dezinformácie nerozširovali. Pozná podklady z rôznych MsZ a dovolí 

si tvrdiť, že v takejto forme, v takomto rozsahu a tak spracované materiály, sú predložené 

málo kde. Dotklo sa to kolegov, ktorým sľúbil, že to tu verejne povie. Ak niekto bude mať 

pocit, že v materiáloch niečo chýba, v priebehu toho času, ktorý ešte bude dostatočný, ich 

doplníme. Zo zákona musia poslanci dostať podklady 3 dni pred zasadnutím MsZ. My sa 

snažíme zasielať minimálne 5 až 7 dní pred MsZ. 

 

Bc. Tóčiková 

-tieto slová boli mierené na jej status na fcb. Ich neúčasť bola zapríčinená tým, že si 13 

poslanci odsúhlasili presné termíny konania MsZ – tretí štvrtok v mesiaci. Každý si robí plán 

a nie každému sa dá uvoľniť, keď sa to dá jednej osobe. Preto by boli veľmi radi, keby boli 

termíny dodržané. Vtedy si  nikto nič neplánuje. Bol to termín mimo termínu, ktorý sme 

dohodli. Nie všetky materiály sú úplné. Stáva sa, hlavne zo stavebného hľadiska, že ide za p. 

Cifraničovou, ktorá emaily doposiela. Keďže je aj v ekonomickej komisii, po prerokovaní 

oboznámia s materiálmi z komisie, ich klub. Je to lepšie, ako na začiatku, ale nájde sa 

medzera. 

 

prednosta 

-rozhodli ste sa, že MsZ sa budú konať tretí štvrtok v mesiaci. Stalo sa aj to, keď poslankyňa 

volala primátora a mali sme svoj program ináč, či by nemohlo byť MsZ v utorok, lebo jej vo 

štvrtok nevyhovuje. Bolo v utorok. My sme kvôli jednej osobe to urobili a nikto to 

nekomentoval ani z Vašej strany. 

 

primátor 

-žiadny zákon neumožňuje poslancom dirigovať primátorovi, kedy bude MsZ. Starosta 

zvoláva a každý poslanec je povinný prísť. ZMOS je organizácia, tam boli všetci primátori 

a vybraní starostovia. Zvolal to Sýkora s Turčánym a pokladal si za povinnosť tam ísť, lebo sa 

jedná o podielové dane. Ukazovali krivky, ako sme to vybojovali pred 3 rokmi zo 65 % na 72 

%, kde aj vláda súhlasila, že každý rok bude zvyšovanie. Podielové dane obce nečerpajú 

v takej výške, ako dostanú, tým pádom r. 2019 pôjdu na 65 %. V tom roku by sa mali 

vyčerpať.  

MsZ deň dopredu, alebo o týždeň, malo by sa prispôsobiť. Ďalšie sa uvažuje 30. 11. 

k rozpočtu, pokiaľ nič mimoriadne nepríde. 

 

Mgr. Jánošík 

-on sa ospravedlnil. MsR nefunguje. MsZ mali by zasadať tretí štvrtok o 13, 00 hod. Primátor 

by mal zvolať a môže viesť viceprimátor, alebo p. Kulich. Hlasovanie MsZ treba rešpektovať. 
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primátor 

-pokiaľ pracuje, lebo v nemocnici nebol, nepotrebuje zvolávať vtedy, keď on tam nemôže byť. 

Zvolá len vtedy, keď je tu. 

 

p. Pitliak 

-ak mal dôležitú prácu, má svojho zástupcu. Má tu najstaršieho poslanca, ktorý zastupuje. 

Keďže to považoval za dôležité, mohol poveriť človeka. Plán sa má rešpektovať. Keď ho 

nebude rešpektovať primátor, nebude ho ani on. 

 

primátor 

-ktorý bod v zákone určuje, bude ho rešpektovať 

 

p. Pitliak  

-primátor nemôže konať svojvoľne. On cestoval celú noc z Bratislavy. 

 

primátor 

-MsZ zvoláva primátor 

 

Mgr. Brisudová 

-prednosta hovoril o statuse na sociálnej sieti. Ona sa občas dostane k statusu, ktorý dáva on. 

Také vybavovanie cez sociálne siete nie je bohviečo. 

Ona osobne si dohľadáva informácie, chce byť v obraze na MsZ, ale tu sa neodpovedá na 

interpelácie poslancov. Inde to funguje tak, že interpelácie sú samostatný bod. Malo by to byť 

tak, že nielenže primátor otvorí interpelácie. Ale na ďalšie zasadnutie pripraví k tomu 

odpovede. 

Napr. Brisudová sa pýtala, v akom časovom horizonte sa plánuje urobiť bezbariérový vstup 

do COOP Jednoty. Odpovedá napr. Cifraničová a bude tam odpoveď. Keď nám to nedáte tu, 

dajte nám to písomnou formou. 

 

prednosta 

-nemal ten pocit, žeby niekto nebol uspokojený tu,  nie je to problém. Nemá problém poznačiť 

si a písomne odpovedať do 30 dní na email. Partner na diskusiu ohľadom COOP Jednoty, by 

mal byť človek, ktorý má prevádzku na starosti a z jeho iniciatívy by bola požiadavka. 

Odpovieme Mgr. Brisudovej, začneme búrať vstupy a môže sa stať, že šéf z Krupiny príde 

a povie, že čo to robíme. Požiadavku by bral vážne, keby prišla od toho, kto má uzavretú 

zmluvu. 

 

Mgr. Brisudová 

-navrhla to do rozpočtu, je to tam odsúhlasené. Jednota má o to záujem a aj občania mesta. 

Oni strácajú na tržbách. Ak tam príde starý človek, musí ísť po schodíkoch a nevie so to 

odniesť. 

 

prednosta 

-požiadavka od COOP Jednoty tu nie je a preto sa s tým nerobí nič 

 

Mgr. Brisudová 

-emailom ju kontaktovala COOP Jednota 
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prednosta 

-treba to preposlať Ing. Cifraničovej a budeme sa tým zaoberať 

 

Mgr. Brisudová 

-je tu podnet poslanca MsZ, finančné prostriedky sú. Bezbariérový vstup do budovy je dôležitá 

vec. Chceme vyjsť v ústrety imobilným ľuďom a babkám s deťmi. 

 

prednosta 

-treba, aby prišla žiadosť s COOP Jednoty, prečo to nemáme na emaile my 

 

Bc. Tóčiková 

-na minulom MsZ, keď Mgr. Brisudová meškala, položila ona otázku ohľadom COOP 

Jednoty. Tvárili sa všetci, že to nepočuli. Mgr. Brisudová povedala, že je to v rozpočte. Na 

toto odpoveď nedostala. My môžeme komunikovať s COOP Jednotou, mohli sme ich zavolať 

my. 

 

Mgr. Jánošík 

-na kúpalisku je strata, čo s tým? Možno bude lepšie, keď to neotvoríme a budeme mať 25.000 

zisku. Môžeme mať jeden chodník na stanicu. Tam by sa zišla vykonať kontrola, ako sa vyberá 

vstupné, koľko sa dáva na chemikálie, či parkovné. Takú správu chcú do rúk. 

-firma Mrva hovorila, že asfalt na ihrisku urobia zadarmo s tým, že sa urobia cesty na 

sídlisku. Toto treba urobiť. 

-prečo chce premiér znižovať podielové dane, keď ľudia platia čím ďalej, tým viac do štátu. 

Nie je možné, aby vláda oberala takýmto spôsobom o dane občanov. 

 

primátor 

-nikdy sme o ihrisku nehovorili, že grátis. To len p. Jánošík povedal, žeby mohli urobiť. 

Museli robiť niekoľko vecí navyše. 

-čo sa týka podielových daní, všetky ukazovatele ukazujú, že mestá o obce nie sú schopné ich 

čerpať. Ak sa nevyčerpajú, presúvajú sa do kapitálok, to je následok krivky celého Slovenska 

a vláda povedala, že to vedia efektívnejšie využiť. 

 

MUDr. Baník 

-začiatkom r. 2016 interpeloval členov MsR p. Kamasa a p. Skýpalu a dodnes nedostal 

odpoveď. Interpeluje p. Pitliaka, člena MsR, nakoľko zákon o obecnom zriadení nepozná 

pojem poslanecký klub. Pozná ho len zákon o NR, kde je minimálne 8 poslancov, ktorí sú 

zaevidovaní a NR ho musí schváliť. P. Pitliak minulý týždeň ospravedlnil poslanecký klub,  

ktorý našim MsZ nie je evidovaný, ani schválený. V samospráve to riešia kluby rokovacím 

poriadkom. My takúto inštitúciu nemáme. Keď nebol každý zvlášť u primátora ospravedlnený, 

tak vy ste na MsZ ospravedlnení neboli. Ak chceme mať poslanecký klub, je to námet na nový 

rokovací poriadok. Je to otázka na otvorenie nového rokovacieho poriadku, kde treba mená, 

predseda,  musí ho schváliť MsZ. 

Interpelácia je podľa zákona č. 25, § 25, bod 4 b. P. Pitliak má na to 30 dní. Interpeluje p. 

Pitliaka ohľadom poslaneckého klubu. 

-náklady na kúpalisko riešili na Dozornej rade MsPS 

Od r. 2011 – 2015 sa vykurovalo priemerne 21, 57, 64, 14 a v r. 2016 139 dní. 

Strata za rok 2016 bola spôsobená aj našim nerozumným rozhodnutím a to bolo zníženie 

vstupného, čo urobilo do 10.000 €. Následne, čo sme nemohli v r.  2016 vyplatiť, vyplatili sme  



-30- 

 

v r. 2017. Sedel p. Jánošík v poslaneckom zbore, keď sa bral nie najvýhodnejší úver. Náklady 

mesta sa aj týmto spôsobom zvyšujú. Podiel spotreby plynu na ohreve vody a na vykurovaní je 

2/3 a 1/3 ohrev teplej vody. Potom pochválil p. Štefančíka, že takto má vyzerať diskusný 

príspevok. Zbytočne budeme hovoriť o veci 5, 10 , 20 minút. Rokovací poriadok iných miest  

hovorí, že do diskusie sa treba písomne prihlásiť a písomne pripraviť konkrétne návrhy. 

 

Mgr. Jánošík 

-sklárne dodávali teplo. Niekedy museli studenú vodu dopúšťať. Tento problém musíme riešiť. 

-ak nie sú vyznačené parkoviská, bude ich treba vymerať a vyznačiť. /celá Fučíkova ul., bl. K/ 

 

Bc. Tóčiková 

-snažia sa nájsť riešenie ohľadom kúpaliska. Je to služba pre občanov. My sme si mysleli, že 

ľudia nechodia preto, lebo je studená voda. P. Bodnár hovoril, že voda tohto roku mala 29 

stupňov. Zvýšili sa náklady na chlórovanie. Prišiel s myšlienkou, žeby sme doohriali aspoň 

detský bazén a nalákali ľudí formou atrakcií. Poverili ho, aby do dozornej rady dal zoznam 

atrakcií a treba zainvestovať aspoň pre deti. Jedna členka ekonomickej komisie povedala, že 

nepýtali výber za auto. Mali by sme zakúpiť turnikety. 

 -ďalej mala dotaz, v akom štádiu je revitalizácia 

 

primátor 

-pred dvomi týždňami sme boli na ministerstve pôdohospodárstva. V tomto čase sa hodnotí 

náš projekt. Pre banálnosť veci nájsť nechceli vyhodiť a zavolali nás pred komisiu a stihli 

doplniť. 

 

Bc. Tóčiková 

-ako stojíme s KD? 

 

primátor 

-hodnotia od mája. Je 1450 žiadostí. Ešte neskončili. 

 

Bc. Tóčiková 

-či sa ešte držia byty na sklárskom internáte 

 

primátor 

-je to v zmluve. Kým sa fabrika nepredá, bude tak. 

 

Bc. Tóčiková 

-či je zmluva zverejnená 

 

primátor 

-nevie, je to medzi Pórom a nami 

 

Bc. Tóčiková 

-koľko je neobsadených bytov? 

 

primátor 

-ostalo 6 neobsadených 
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Bc. Tóčiková 

-mali sme vyčlenené financie na nákup pozemkov od Železníc SR 

 

primátor 

-niekoľko rokov za tým chodíme. Bola schválená cena 115.000, ale sa s tým nepohlo 

 

Bc. Tóčiková 

-nevie, ktorý poslanec dostal list od hlavného kontrolóra. Vrátili sa z dovolenky, našla ho 

v schránke a volala mu, že takéto listy treba cez mestskú poštu, prípadne  emailom. V obálke 

bol anonym. Jednalo sa o priebehu futbalového zápasu. Vysvitlo, že to hlavný kontrolór 

neposielal. 

 

Mgr. Brisudová 

-on to je zrejme adresoval hlavnému kontrolórovi a im to prišlo na vedomie 

 

Bc. Tóčiková 

-podpísal sa ako priaznivec futbalu 

 

hlavný kontrolór 

-nebolo tam meno, priezvisko, vlastnoručný podpis. Zákon o sťažnostiach umožňuje neriešiť, 

odložiť. 

On, ako hlavný kontrolór nemôže vybavovať sťažnosti. Keby ich vybavoval a kontroloval, 

vznikol by konflikt. Došlo by k porušeniu zásady nestrannosti, neobjektívnosti. Postupy, ako 

boli nastavené, rozprávali sa s prednostom, nie sú správne. V zákone je, ako sa postupuje. Sú 

lehoty, ale zákon sa podstatne menil. Za anonymnú sťažnosť sa menilo od júna, že anonymná 

žiadosť sa nevybavuje. Vznikali tam asi problémy aj so spätnou komunikáciou. Keď 

potrebujete vysvetliť, neviete na koho sa obrátiť. Treba brať ohľad na to, že sťažnosť nie je 

podanie v zmysle zákona, ktoré má prejav dopytu, vyjadrenia, názoru, žiadosti, podnetu, 

alebo názoru. Keď sa jedná o takýto prípad, tak sa odkladá. Zobral si na starosť evidenciu, 

aby mal prehľad, aké sťažnosti sem prišli. Sťažnosť sa zaeviduje na podateľni, posunie sa 

jemu na zaevidovanie a posúdenie. Potom sa pridelí zodpovednému zamestnancovi mesta, 

ktorý je oprávnený sťažnosť vybaviť. 

 

p. Pitliak 

-poslanci boli ospravedlnení. Oni vedia, ako má fungovať poslanecký klub. Keď spĺňa 

podmienky, mesto by mu malo umožniť stretávanie na pôde mesta. Oni si založili neformálny 

poslanecký klub. Je to klub, ktorý sa  stretáva pred zasadnutím, kde si povedia problémy, 

ktoré sa budú riešiť. 

-dozvedel sa, že bola vyasfaltovaná Slaná Lehota, nikde nebola reč o Slanej Lehote. Nemá nič 

proti tomu, čo sa urobilo. Prečo sa však nerobilo Zelené, kde sú petície a sťažnosti. 

 

primátor 

-bolo schválené 180.000 a do tých peňazí sme sa museli zmestiť. Zo Slanej Lehoty bola petícia 

vlani, Zelené teraz. 
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p. Pitliak 

-predkladá to tu ako poslanec celé funkčné obdobie. Údajne sa p. primátor vyjadril, že na 

Zelenom nevyhral, tak tam nepôjde  nič. Vy nie ste primátor len Poltára a Slanej Lehoty. 

 

primátor 

-konštatoval, že to počuje prvý krát 

 

p. Albert 

-ako sa plynofikovalo v Zelenom a v Slanej Lehote, odvtedy tam nebola robená cesta. Presne 

pred jeho plotom končí MK, čo je majetok mesta. Bolo to plánované od r. 2000. Dúfa, že 

príde aj na Zelené. 

 

p. Pitliak 

-on tiež posielal návrhy oficiálne poštou 

 

Mgr. Jánošík 

-všade treba robiť. P. Albert má pravdu. P. Klembasová tu sedela 2 volebné obdobia a nič sa 

neurobilo na Podhorskej. Ale sme sa mali zísť a schváliť, keď to mesto navrhlo. 

 

p. Pitliak 

-tu ide o to, kto za ktorú politickú stranu „kope“ 

 

p. Albert 

-mali narobené ryhy od vodovodu, od plynofikácie a nebolo to zaasfaltované 

 

Mgr. Jánošík 

-navrhol zrušiť MsR a MsZ nech zasadá každý mesiac. MsR nie je funkčná rok. 

 

p. Pitliak 

-p. Dudáš ho požiadal, aby predniesol, že v Zelenom v zberných surovinách sa našla tabuľa, 

ktorá mala vraj historickú hodnotu a väzbu k regiónu. Oznámil primátorovi a on povedal, že 

to bude v múzeu. Teraz hovorí p. Dudáš, že sa tam nenachádza. 

 

Ing. Cifraničová 

-4 x dopĺňali podklady do MsZ, 3 x nerobili podklady oni, iba 1 x stavebné 

 

Bc. Tóčiková 

-povedala, že nemá problém ísť, alebo zavolať a p. Cifraničová to doplní, ste ochotní ich 

doplniť. 

 

Bc. Skýpala 

-navrhol doplniť do budúceho MsZ chýbajúce dva papiere z rád školy 

 

primátor 

-zrušenie MsR dáme do pozvánky 

 

Mgr. Brndiarová 

-v septembri sa prejednávala výstavba KC. Boli zaslané otvorené listy poslancom, 

primátorovi. Väčšina si myslí, že je to práca s deťmi. Okolo výstavby KC nastal šum a dostali 
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reakciu od občanov, ktorí využívajú služby, ktorí upozornili na rodičovskom združení aj 

petíciou. KC je bezplatná služba pre občanov. Je to národný projekt, riešia dosť rodín. V r. 

2015, keď sa vchádzalo do projektu, sa počítalo, že vyjde výzva na výstavbu KC. Čím ďalej, 

tým viac problémov pribúda. Sú tri pracovníčky. Je to preventívny charakter v rámci so 

školou, doučovanie detí. 

 

Mgr. Strapková, koordinátorka KC 

-objasnila činnosť KC. Keďže v meste nie je sociálny pracovník, či už KC, alebo terénni 

sociálni pracovníci ho suplujú. Činnosť KC je vnímaná ako voľno časové centrum pre deti 

a mládež. Základným pravidlom výkonu  KC  je špecializované na poradenstvo, pomoc pri 

uplatňovaní právnych záujmov. Gro práce je s dospelou klientelou. Povinnou časťou je 

príprava na vyučovanie, preventívne aktivity, ako aj záujmová činnosť. Mesačne niekedy aj tri 

krát chodí do KC a robí o tom záznamy. Od začiatku spolupracujú s riaditeľkou Dirbákovou 

a je tiež veľmi dobrá spolupráca s učiteľmi. Dovolí si tvrdiť, že dievčatá sú na výbornej 

úrovni, čo sa týka výkonu, činnosti, profesionality. Potom hovorila o konkrétnych úspechoch. 

Čo sa týka priestorov, nechce do toho zasahovať. Momentálne nespĺňa podmienku 

bezbariérovosti. Od r. 2015 nebola výzva a preto sa mesto nemohlo zapojiť. 

 

primátor 

-priestory, ktoré v škole boli a všetky inžinierske siete tam boli, tak v rámci mesta sme sa 

rozhodli, že je to najvhodnejšie. Sme zriaďovateľ školy a rozhodujeme my. On sa čuduje, keď 

tam mal byť obchod, ako centrum a malo by sa využívať na viac účelov, lebo 270 tis. dával 

štát na tento projekt a my sme mali mať spoluúčasť 5 %. Tak sme vyberali najvhodnejšiu 

lokalitu, ktorá bola a bolo by to slúžilo aj pre školu. Lebo centrum pomaly možno aj zanikne 

a môže to potom využívať škola. Jedna veľká hala by bola, kde do budúcna by bola možno 

jedáleň. My nechceme od štátu eurofondy, ktoré nám ponúkajú. Ten projekt mohol byť 

úspešný. 

 

Mgr. Strapková 

-bolo podaných veľmi málo žiadostí na výstavbu. Je to škoda nevyužiť. Ide do toho aj mesto 

Fiľakovo. 

 

Bc. Tóčiková 

-ženám ich záslužnú prácu neberieme. Je to ich náplň práce. Je super, že si ju vykonávajú 

dobre. Majú za to plat, my ich za to chválime. Myslí si, že všetci dostali petíciu ZŠ, Ul. 

školská, že nesúhlasia, aby sa zriadilo toto KC v ich areále. My sme to akceptovali. Nevie 

o tom, či tam mal byť obchod. 

 

primátor 

-drevenica bola zbúraná, lebo tam mal byť obchod 

 

Bc. Tóčiková 

-táto výzva vyšla na výstavbu, ale aj prestavbu KC. Prečo sme nešli cestou rekonštrukcie? 

Mesto sa musí starať o nehnuteľnosti, alebo budeme potom hľadať nájomcov? Nemôžeme 

dopustiť, aby budova chátrala. Vytvorili by sme nové priestory, kde by sa mohlo vytvoriť aj 

podkrovie. Zároveň by sa zrekonštruovala naša stará budova. Mohli sme na interiérový 

prístup umiestniť pohyblivú plošinu, ktorá by slúžila ako bezbariérový prístup. 
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Mgr. Brndiarová 

-nemôžeme sa zapojiť do prestavby, lebo sú tam prekážky 

 

Bc. Skýpala 

-nebolo to riešené s dotknutou osobou, ako je škola, riaditeľka. Škola sa chcela zapájať do 

výzvy výstavba telocvične, ktorá možno vyjde o rok, o dva. Deti dochádzajú na sklárske 

sídlisko. Ideme do areálu školy stavať KC. Sú obídené osoby, ktorých sa to dotýka. Riaditeľ 

minule hovoril, že nebolo vyasfaltované pred ZŠ a to odrádza rodičov od zapísania detí do 

školy. A toto nie je dôvod? KC berú ľudia so strachom, alebo s odstupom. Bohužiaľ je taká 

verejná mienka a malo by to vplyv na to. Aj nám bolo povedané, že môžu byť len nové 

priestory, zavádzalo sa. Mesto má staré budovy a my ideme vždy stavať nové. Sme radi, že je 

tam KC a archív sa dá presťahovať. Deň pred MsZ vyvolávali učitelia, boli pohoršení aj 

rodičia. Keď s tým nesúhlasia učitelia, riaditeľka, my sme zriaďovateľ, my rozhodneme, ale 

musíme brať na vedomie, nielen záujmy KC, ale aj rodičov detí. 

 

Bc. Tóčiková 

-tu  nikto nepovedal, že KC neodvádza dobrú robotu. Nikto to nespochybňuje. Sme vďační, že 

to robíte. Skôr, ako ste dali urobiť PD, mohli ste to odkomentovať aj so ZŠ. Vy to chcete, oni 

nechcú a poslanci sú najhorší, že to nechceme. My to chceme, keby sa išlo do rekonštrukcie. 

Vyčlenili by sa priestory na archív, to by išlo z financií mesta a tie ostatné by išli z výzvy. 

 

Bc. Berkyová 

-my sme sa museli dozvedieť, že škola to nechce. My sme prišli s výzvou, že potrebujeme 

skvalitniť služby, o ktorých nemáte poňatia. 

 

Bc. Tóčiková 

-na to ste tam 

 

Bc. Berkyová 

-keď povie riaditeľka, že jej to bude škodiť, že  rómovia budú vo väčšine, v dnešnej dobe takto 

rozmýšľať... My sme prišli s výzvou. Obrátili sme sa na vedenie mesta. Ďalšie kroky boli na 

nich. 

 

Bc. Tóčiková 

-vedenie malo vydiskutovať s riaditeľkou. Čo by ste robili, keď dostanete návrh a zároveň 

petičnú akciu? 

 

p. Berkyová 

-prečo ste nepovedali, prečo ste sa zdržali hlasovania? 

 

primátor 

-na Brezničke malo byť smetisko, kde celá dedina napísala petíciu. Rozhodli sme sa, že keď aj 

meter od katastra, aj tak tam bude. Dnes sa celá Breznička sťažuje, prečo nie je v ich katastri, 

lebo peniaze prídu do Poltára. 

 

prednosta 

-bolo treba riešiť rýchlo. Keď sa hlasovalo, mohlo sa povedať, nájdime iný pozemok. Nič 

lepšie, ako v areále školy, s prístupom všetkých inžinierskych sietí... Nikdy nemal pocit žeby to  
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akýmkoľvek spôsobom mohlo narušiť výchovno – vzdelávací proces a odradzovať ďalšie deti 

na zápis do tejto školy. Keby sa bolo vydiskutovalo a nie písať petície. Čakal, že povedia, tak 

schváľme spolufinancovanie a postavme niekde inde napr. pred bl. „E“. Nie bez diskusie 

zamietnuť. 

 

Mgr. Jánošík 

-keď sa rozprával s Brndiarovou, volal p. Dirbákovú, či s tým súhlasí. Nikto to s ňou neriešil. 

 

Bc. Berkyová 

-mohli ste povedať, že sa zdržíte, lebo chcete viac informácií. Petícia bola až potom. 

 

Bc. Skýpala 

-úzko spolupracujete a takúto dôležitú vec ste s riaditeľkou neprekonzultovali 

 

Mgr. Brndiarová 

-máme nadriadeného 

 

prednosta 

 -nikoho nenapadlo, že niekto bude proti tomu. Nebolo vyvolané osobitné stretnutie, lebo 

budova bude pre všetkých. Napr. po 5 rokoch, bude KC, nebude KC? 

Dve-tri vety s p. riaditeľkou prehodil na rade školy. Možno to úplne nepochopila, čo tým bolo 

myslené. 

 

Mgr. Brndiarová 

-nerozdeľujme na rómov, nerómov. Žiadne predsudky.    

 

Bc. Tóčiková 

-prečo ste nenašli iný priestor, napr. v novej ZŠ? 

 

primátor 

-dostal telefonáty, že každý si platí za priestor, len p. Tóčiková nie 

 

Bc. Tóčiková 

-nech vyznačia, ktoré priestory okolo KPÚ zaberá, keďže pozemok nielen popod KPÚ, ale aj 

okolo, je jej. Nevyužíva priestory, ktoré jej nepatria. 

 

p. Slavkovský 

-konštatoval, že oni všetky podklady k VZN mali 

 

Bc. Skýpala 

-MŠ, Sklárska, ZŠ, Slobody a školská komisia dali 

 

Mgr. Slavkovský 

-aby sa nestalo, že sa deti  začnú odhlasovať zo stravy, pretože sa budeme  musieť pridržiavať 

limitu, ktorý máme. Tá strava  nebude taká, čo sa týka sortimentu, ako mohla byť. 
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Mgr. Brisudová 

-v odôvodnení je, že sa to robí na základe vyššej sumy potravín. Je napísané, že návrh 

dodatku bol prejednaný v komisii pre školstvo. Ani stanovisko, ani uznesenie nie je. My 

nemáme nič, o čom rozprával Mgr. Slavkovský, ani vyjadrenie rady škôl. 

 

Mgr. Slavkovský 

-mala to komisia školstva 

 

Mgr. Brisudová 

-máme dostať kompletný materiál. Školská komisia je z riaditeľov. Máte tam poslanca. Inde 

sú dvaja. V MsZ sedia dvaja pedagógovia, predseda komisie školstva je zverolekár. 

Na základe vety, že sa zvýšia ceny potravín, má zdvihnúť ruku? Je presvedčená, že ak sa 

niekto zaoberá materiálmi, sú to poslanci. 

 

MVDr. Balog 

-berie na seba, že mohla byť jedna veta 

 

p. Dudáš, občan 

-ako pokročili práce na rekonštrukcii mosta v Zelenom? 

-primátor povedal, že zobral tabuľu. Možno tá tabuľa tam je, on tam bol a nevidel ju tam. 

-chodník na Zelenom popod duby požadovali zeleňanci 20 rokov, treba to pretlačiť na VÚC 

 

prednosta 

-bola dotácia Ministerstva kultúry, ktoré máme na účte 130.000. Aby sa mohla robiť 

rekonštrukcia, treba dotiahnuť nejaké veci. Aby sa mohla sanovať spodná časť mosta, treba 

odkloniť tok. Riešime to so správcom toku, v lete sa to robí lepšie. 

Požiadali sme ministerstvo o predĺženie lehoty na ukončenie prác. Za tú sumu, čo máme na 

účte do konca budúceho roka, máme dodatok ku zmluve. Tá suma nestačí na kompletnú 

rekonštrukciu s tým, že ak budú „hviezdy dobre stáť“ požiadame o ďalšiu a urobilo by sa to 

naraz. Do jari sa vyberie firma. 

-čo sa týka tabule, ak ju primátor zobral, bol si v múzeu a tam si ju nevidel. Tak ako si ju 

nevidel, tak tam môže byť. 

Ak tam nie je, opýtame sa, kde je a čo sa s ňou stalo. 

-chodník, ak sa povie, že sa spraví, tak sa spraví. Mala to byť investícia so sklárňami. 

Chodník mal ísť vrchom. Sklárne ak nebudú, bude sa to musieť riešiť druhou stranou 

spodkom. Popod duby, by sa dalo urobiť. 

 

p. Štefančík, občan 

-nebolo ho treba vychváliť. Viac by ho potešilo, keby MUDr. Baník uplatnil autoritu, čo sa 

týka prepracovania správy. 

-poslanecké kluby majú byť upravené v rokovacom poriadku. Ten je zastaralý 

 

MUDr. Baník 

-občan má prísť s pripravenými vecami. Rokovací poriadok toto nerieši. My nemáme možnosť 

sa k vašej diskusii vyjadriť 

 

p. Štefančík 

-nedá mu zareagovať na videozáznam z minulého MsZ. Bolo to zneužitie. Bol to vlastný názor. 
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P. Brisudová a Tóčiková, nerozčuľujte sa, že sa nedodržia termíny. Primátor jasne povedal, 

že 13 poslancov sa musí jemu prispôsobiť. Je to vrchol neúcty aj voči p. Tóčikovej, aj voči 

poslancom. 

 

  

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

Pavel GAVALEC                                                     Ing. Pavel OLŠIAK 

    primátor                                                                    prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ján SKÝPALA                                                  Matej ALBERT 

I.overovateľ                                                              II. overovateľ 

 

 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 9. 11. 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


